
 

 

 

 

564  LEJERBO AALBORG - 24.OKTOBER 2022 - REFERAT 

Deltagere: Kenneth Høfler, Birte Juul Pedersen, Helge Larsen, Birgit Stokbro, Anette Guldfeldt,  

Birger Brix, Annette Lønk og Torben Nymann. 

Fra administrationen: Forretningsfører Pia Hesselvig (referent) 

 

Der var afbud fra: Gert Thorsen 

 

 

 
Dagsorden for organisationsbestyrelsesmødet:  
  

1. Godkendelse af seneste mødereferat 
2. Orientering fra formanden 
3. Orientering fra administrationen 
4. Byggeri og renoveringer 
5. Udlejningssituationen 
6. Repræsentantskabsmøde den 23. november 2022 
7. Eventuelt  

 

 
Kenneth bød velkommen til mødet og ønskede Birger tillykke med fødselsdagen og overrakte en 
gave.  
 

1. Godkendelse af seneste mødereferat 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager endelig godkendelse referat fra organisationsbe-
styrelsesmøde den 29. september 2022.  
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet.  
 
 
2. Orientering fra formanden 
Kenneth orienterer om nyt siden seneste møde. Beretningen vedlægges referat. 
 
Birte supplerede med at fortælle om møde i BL-kredsbestyrelse med BL´s nye formand. Det havde 
været en god aften.  
 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen tager orienteringerne til efterretning 
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 

 

 

3. Orientering fra administrationen  

Almene Boligdage 2023 
Almene Boligdage 2023 holdes i København lørdag den 30. september 2023. Der arrangeres en tur, 
hvor vi tager afsted fredag om formiddagen sammen med de andre jyske Lejerbo regioner. Der vil 
blive serveret frokost ved Lejerbos hovedkontor i Valby, hvor der også vil være en rundvisning. Om 
eftermiddagen vil der være aktiviteter, som pt. planlægges, hvorefter der er middag om aftenen. Lør-
dag vil vi hele dagen deltage på Almene Boligdage, hvorefter der er hjemtransport lørdag aften. 
 
Beslutning: 
Orienteringen blev taget til efterretning.  
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4. Byggeri og renoveringer 
Lukket punkt 

 
Beslutning: 
Orienteringerne blev taget til efterretning.  
 
 
5. Udlejningssituationen  
Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 
 
 
6. Repræsentantskabsmøde den 23. november 2022  
Planlægning af det forestående repræsentantskabsmøde. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen drøftede det forestående repræsentantskabsmøde. Birger er dirigent, og Birte sørger for 
indtjekning af de fremmødte. Bestyrelsesmedlemmerne på valg genopstiller.  
 
 
7. Eventuelt  
Birte fortalte om deltagelse i afdelingsmøder i Højrisparken og i Grindsted. Mødet i Højrisparken blev 
udsat til d. 14/11, og i Grindsted deltager Birte i det første afdelingsbestyrelsesmøde.  
 
Anette supplerede med oplysninger om de møder hun deltager i.  
 
Birger takkede for gaven i anledning til hans fødselsdag.  
 
Birger opfordrede kraftigt til, at der laves forretningsorden i bestyrelserne. Der ligger en skabelon på 
hjemmesiden under ”Bestyrelsens værktøjskasse”.  
 
Birger spurgte hvem der skal godkende vaskepriser, da der er behov for at øge vaskepriserne som 
konsekvens af de stigende elpriser. Bestyrelsen var enige om, at den beslutning ligger hos afdelings-
bestyrelsen, og at en prisstigning ikke kræver varsling.  
 
Annette Lønk fortalte, at hun får besøg af Susanne Frelsvig fra kursusafdelingen for at få hjælp til at 
få udarbejdet ny husorden.  
 
Der blev aftalt fælleskørsel til bestyrelseskonferencen i Århus d. 11/11. 

 
 
Godkendt d. 24/10- 2022 
 
Kenneth Høfler  
____________________ 
Formand 

 
 


